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ZÁPIS Z JEDNÁNÍ SOCIÁLNĚ ZDRAVOTNÍ KOMISE, 
které se konalo dne 05. 09. 2022 v zasedací místnosti OSV od 14:00 hod. 

 

č. 6/2022 

Přítomni: 

 Ing. Olga Vonková, Jiří Čečrle, MUDr. Petr Havlík, Ing. Martin Penc, MBA, Šárka Ludmila 

Podrábská, Valerie Machová, Bc. Hana Jašurková, DiS.  

Omluveni: 

 Aleš Černohous, DiS., Mgr. Jana Hronová 

 

Hosté: 

Ing. Anna Lehká, Bc. Šárka Pavlíková, Bc. Barbora Ledvinová 

Program jednání: 

 

1. Úvodní část, seznámení s programem 

2. Stanovisko komise k „Žádosti o dar do sbírky na výstavbu výtahu“ Domova Potoky 

3. Stanovisko komise k „Žádosti o podporu autobusové dopravy pro seniory v Ústeckém kraji“ 

Krajské rady seniorů Ústeckého kraje, p. s. 

4. Rekapitulace uplynulých událostí  

5. Různé – diskuze (náměty členů) 

6. Doporučená témata pro další komisi 

7. Závěr  

 

1. Úvodní část 

Ing. Vonková, předsedkyně komise, přivítala přítomné představila program jednání, který byl 

odsouhlasen všemi přítomnými členy. Informovala o omluvách nepřítomných členů. 

Hlasování: (pro-proti-zdržel se): 6 – 0 – 0 

 

2. Stanovisko komise k „Žádosti o dar do sbírky na výstavbu výtahu“ Domova Potoky 

Proběhla diskuze. Bylo rozhodnuto nepodpořit žádost o dar, organizace měla možnost uplatnit 

žádost v řádném dotačním řízení, které město vyhlašuje pravidelně každým rokem. 

Komise nedoporučuje podpořit žádost o dar do sbírky na výstavbu výtahu v režimu mimo 

transparentní dotační řízení. 

 

Hlasování: (pro-proti-zdržel se): 6 – 0 – 0 

 

3. Stanovisko komise k „Žádosti o podporu autobusové dopravy pro seniory v Ústeckém 

kraji“ Krajské rady seniorů Ústeckého kraje, p. s. 

Proběhla diskuze. Bylo rozhodnuto nepodpořit žádost o finanční podporu – dar, organizace měla 

možnost uplatnit žádost v řádném dotačním řízení, které město vyhlašuje pravidelně každým 

rokem. 

Komise nedoporučuje podpořit žádost o podporu autobusové dopravy pro seniory v režimu 

mimo řádné dotační řízení. 

 

Hlasování: (pro-proti-zdržel se): 6 – 0 – 0 
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4. Rekapitulace uplynulých událostí 

Výdejna potravinové pomoci – funguje, ale bohužel je nedostatek potravin. Prostor ve 

Sládkově ulici již bude připraven. 

DOZP Spojenců – demolice stávajícího objektu, musí být zpracován nový projekt na demolici 

a další projekt na výstavbu. Urgentní záležitost, klienti DOZP nemají vhodné podmínky 

v současné době. 

DZR Křešice – stavba pokračuje. 

K – centrum – studie na přestavbu objektu v budově magistrátu A3 bude brzy hotová. 

Koordinátor – proběhl výběr uchazečů, do voleb by mohlo být místo obsazeno. 

Problematika nové ubytovny na Teplické ulici – opakovaně provedeno šetření pracovníků 

OSV, nyní bude provedeno šetření přímo náměstkyně Ing. Lehké s majitelem domu a vedoucím 

stavebního úřadu. Bc. Pavlíková sdělila, že různé nedostatky byly řešeny s Úřadem práce ČR, 

po upozornění majitel vše doplnil, takže dávky jsou nadále vypláceny. Jsou zde účtovány velké 

nájmy. V okolí dochází ke krádežím, v domu bydlí velké množství obyvatel, jsou zde různá 

rizika – požár, bezpečnost atd. Kontroly objektu prování Městská policie i Policie ČR. 

Pozemek v Březinách – zůstává v majetku města, pokračuje příprava na demolici stávajícího 

objektu bývalé mateřské školky. Čeká se na vypsání dotačního titulu pro financování veškerých 

úprav k jeho využití v souladu s územním plánem. 

Požár v Českosaském Švýcarsku – bylo poskytnuto nouzové ubytování v „Bytech zvláštního 

určení“, všichni se již navrátili do svých domovů. 

 

5. Různé – diskuze (náměty členů) 

Dotace – návrh dotací podpory OSVaPR 2022-II do 50 tis. vypracovaný komisí již rada města 

schválila, smlouvy hotovy, organizace obvolány. Návrh dotací nad 50 tis. bude projednávám na 

zastupitelstvu města, které se koná 15. 09. 2022. 

 

Paní Š. L. Podrábská pozvala všechny na závěrečnou konferenci projektu „Zavádění 

standardů kvality pro dobrovolnickou práci v sociálních službách“, dne 21. 09. 2022 od 15:00 

h. Jedná se o jedinečný projekt, který 2 roky pomáhal zavádět u šesti děčínských sociálních 

organizací odborné metodiky zapojování dobrovolníků do sociálních služeb. 

 

6. Doporučená témata pro další komisi 

- Průběh realizace všech stavebních projektů se sociálním zaměřením– DOZP Boletice, 

Azylový dům Benešovská, DZR Křešice, K – centrum.  

- Vývoj v problémových lokalitách a domech. Dohled nad situací v bytovém domě na 

Teplické ul., monitoring vývoje v ostatních lokalitách. 

- Vzhledem k blížícímu se konci roku komise dále doporučuje zaměstnancům OSV připravit 

dotační výzvu pro podporu OSVaPR v roce 2023 ke schválení nové komisi ve stávající 

formě, po úpravě datumů a drobných procesních připomínek vzešlých v průběhu minulého 

řízení. Stávající forma výzvy je připravena a vyhovující. Následným úkolem pro novou 

komisi pak bude podoba dotačního formuláře a nastavení hodnotících vah jednotlivým 

kritériím. 
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7. Závěr 

Poděkování členům komise za činnost v komisi a rozloučení.  

Jednání bylo ukončeno v 16:00 hod. 

 

Úkoly pro členy komise: žádné 

 

Zapsala: Bc. Hana Jašurková, DiS., v. r.  

Předsedkyně komise:  
Ing. Olga Vonková, v. r. 

 


